
Doel om samen te komen ondanks de Corona maatregelen is;   

1. Ontstane onrust over het MBM traject wegnemen/ uitleggen verdere plannen  door Ernst 

2. Uitleg van onze commerciële gedachte rondom website / logo en 90 jaar de Bruin door Thom 

3. Elkaar ‘gewoon’ even ontmoeten!  

 

 

1. MBM / Concerned traject: (Ernst) 

- MBM is gevraagd ons te helpen/opzetten van een goede bedrijfsstructuur 

(wie doet wat/ wie is verantwoordelijk / waar kan ik terecht met vragen) 

- MBM wilde daarvoor medewerkers ‘interviewen’ om een beeld te krijgen en plan te kunnen 

maken. Zowel uitvoerders, werkvoorbereiders als timmerlieden. Gebeurt voor de kerst.  

- Met de kerst is de samenvatting (de kern!) gestuurd via de e-mail met het eindejaar overzicht  

Ondertussen…. 

- Overheid had een subsidiepot aangevuld over NL Leert door. 

- Concerned (onderdeel MBM) coach mensen in werk en gaf aan dat wij ook gebruik konden 

maken van deze pot geld.  

- Iedereen moest ‘hals over kop’ een linkje op z’n computer goedkeuren.  

- Daarna kwam ook boven tafel dat er een uitgebreide vragenlijst ingevuld moest worden.  

- Al met al allemaal ruis wat totaal niet de kern van ons traject is.  

- Een deel heeft ingevuld en van die personen loopt de subsidie. Iedereen die hier aanwezig 

niet is benadert wordt hiervoor ook NIET meer benadert.  

Dit stukje is allemaal te snel gegaan. Hebben ons laten verleiden voor een pot geld, maar levert meer 

onrust op dan voordelen.  

 

Wat gaan we verder doen? 

- Eerst opzetten van een duidelijk management team (MT) Zoals het nu is besproken zit daar 

in; Thom Theo, Adriaan en Ernst.  

- Samen met MBM gaan we duidelijke takenpakket maken. Dat betekend dat elk MT lid eigen 

verantwoordelijkheden gaat uitvoeren. Denk aan verantwoordelijkheid over 

personeelszaken, aansturing kantoor (bedrijfsbureau), acquisitie grote projecten en 

acquisitie kleine projecten, algemene projectplanning, etc... 

- Zodra deze verdeling duidelijk is zullen we dat ook naar iedereen communiceren. 

- Daarna zullen de verantwoordelijke personen ook de functionering gespreken weer 

oppakken.  

- Deze DOEN WE ZELF en niet zoals ‘rondzingt’ door MBM. We worden wel hierin gecoacht als 

MT-lid om de gesprekken ook goed te voeren.  

- Verder heb ik (Ernst) gewoon zin om verder door te bouwen. Afspraken hoe we samen 

verder gaan is belangrijk. Als we MT verder op de ‘rit’ hebben, kijken we ook verder naar 

aandeelhouders/directie.  

- We zijn op weg hiermee en dit is een goede eerste stap in het proces.  

 

En verder: 

- Samen werken, betrokken blijven met elkaar en zeggen als er iets is. 

- Op kantoor hebben we Aart aangetrokken als extra werkvoorbereider om projecten goed te 

kunnen voorbereiden. Ook Mathilde komt na haar zwangerschapsverlof ook deeltijd terug.  

- Ben pakt zoals we nu hebben ingezet gedeelte van oplevering en nazorg op. Ook klachtjes die 

na oplevering komen en uitgezocht moeten worden. Aanvullend ook stukje uitvoeringswerk.  



- We kijken om ons heen om op een andere locatie een bestaand of nieuw pand te betrekken. 

Bestaand moet aan bepaalde wensen voldoen en te verbouwen zijn. Nieuw bouwen is 

bouwen naar wens, maar de locatie is er nog niet. Als MT blijven we daar gezamenlijk voor 

aan de slag.   

 

 

2. Commerciële gedachte rondom website / logo door Thom: 

- Vorige jaar hebben we geconstateerd dat de website echte vervangen moet worden. De 

besturing is te oud en werkt niet op smartphones en tablets. Ook de zoekmachine van 

Google vind ons slecht.  

- Samen met Mathilde onze wensen in kaart gebracht 

- Offerte laten maken voor een nieuwe website en opdracht geven. 

- Eerste ontwerpen kwamen eind vorig jaar en van het één komt het ander… Ons logo is van 

begin jaren 90. Was toen een mooie aanpassing, maar inmiddels weer 30 jaar verder. Tijden 

veranderen snel dus ook ons logo een frisse up-date gegeven.  

- Natuurlijk kwam ook ons 90 jarig bestaan erbij kijken wat dit jaar gevierd wordt.  

- Geweldig om ook commercieel uit te buiten! 

 

Waar zijn we nu mee bezig: 

- Website ontwerp is klaar, wordt momenteel technisch gebouwd. 

- Aankomende week gaan we starten met teksten en foto’s uitzoeken/klaarmaken hiermee zal 

Nadine Kuyper ons helpen.  

- We hebben ondertussen 5 nieuwe bussen, hiervoor worden nieuwe ontwerpen gemaakt.  

- Bussen van Anton, Woutjan en Wim wordt belettering vervangen, rest kijken we nog even  

wat we gaan doen.  

- Alle borden op schaftketen, containers worden vervangen  

- Spandoeken bouwhek en vlaggen vervangen.  

- Het vervangen en beletteren zal omstreeks week 12/13 gebeuren in kort tijdsbestek zodat 

we in één keer nieuw zijn.  

- In die week zullen we ook onze nieuwe frisse uitstraling uitrollen naar klanten als 

projectontwikkelaars, particulieren etc.  

- Belangrijk om te laten zien dat we met 90 jaar fris en modern bedrijf zijn met oog voor de 

toekomst.  

- Een mooi feest zit zeker in de ‘pijplijn’ maar moet ivm Corona  nog even wachten..  

- Bij een fris en modern bedrijf hoort ook een mooi team mensen en dat hebben we met 

elkaar. We willen dat ook graag verder uitbouwen. We zoeken ook zeker aantal jonge 30-ers, 

40-ers..  

- Adverteren en werven zullen we doen als de nieuwe website en logo is gelanceerd.  

 

 

Vragen???  

 

 

3. Afronding: 

Mensen we zijn één team en moeten het samen maken. Geniet even van een hapje en drankje.  

Houdt nog even vol. Arjan is momenteel thuis. Iedereen thuis  heeft iedereen Corona gehad en 

gelukkig aan de beterende hand.  Voor nu: Geniet en blijf gezond!  


